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PROTOKÓŁ Nr XV/19 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 30 grudnia 2019 roku 

 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych oraz: 

Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński 

Radca Prawny – Dorota Grabczyńska 

Skarbnik Miasta i Gminy – Danuta Nowakowska 

Kierownik MGOPS – Katarzyna Jóźwiak 

a także sołtysi oraz przedstawiciele jednostek i organizacji pozarządowych w Chodczu. 

Proponowany  porządek  obrad. 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym. 

-    przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza, 

-    dyskusja, 

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

       -    dyskusja, 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2019. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XV/104/19, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Chodecz na lata 2019-2033. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XV/105/19, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2020. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XV/106/19, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                   

i Gminy Chodecz na lata 2020-2033. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Skarbnik MiG, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XV/107/19, 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Gminnego Programu Profilaktyki                             

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020.  

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Jóźwiak Katarzyna, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XV/108/19, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto 

Chodecz na rok szkolny 2019/2020.   

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Łukaszewicz Daria, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,  

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XV/109/19, 

10. Interpelacje i zapytania  radnych. 

11. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

12.  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.13:00 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia 

obrad XV sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na 

sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 11 radnych na 

stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji 

pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało 

0, porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska 

będzie obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół             

z obrad XIV sesji został sporządzony, był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał 

możliwość zapoznania się z protokołem w biurze rady. Protokół został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr XIV/19 głosowało 11 radnych, przeciwnych 0, 

wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został 

przyjęty 11 głosami za. 

 

 

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

                   Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza 

Chodcza o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił 

informacji, iż w okresie międzysesyjnym miało miejsce szereg zdarzeń istotnych dla 

funkcjonowania  Urzędu Miasta i Gminy Chodecz,  między innymi:  

- szereg spotkań przedświątecznych opłatkowych – Powiatowa wystawa stołów wigilijnych    

w Chodczu. 

- otwarcie trzech przetargów na budowy dróg w 2020r. tj. droga Mstowo-Strzyżki, Łania-

Pyszkowo i Szczecin-Psary. Umowy zostały podpisane. Termin zakończenia przebudowy 

tych dróg to październik 2020r. Wykonawcą odpowiedzialnym za realizację robót 
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budowlanych dla ww. zadań jest Firma Inżynieryjno-Drogowa „DROGTOM” Sp. z o.o.               

z siedzibą we Włocławku.  

- spotkanie wraz ze Starostą Włocławskim z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego 

odnośnie budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej 269 do Centrum Kształcenia 

Powiatowego, które jest w trakcie budowy. Dostaliśmy zapewnienie, że to zadanie będzie           

w 2020r. realizowane i przed otwarciem szkoły czyli przed 1 września jest planowane 

zakończenie i oddanie do użytkowania tego chodnika.   

Na tym Burmistrz zakończył. Dyskusji nie było.  

 

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie   

      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż Komisja              

w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 

2) Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów – radna Michalak Beata 

przedstawiła, iż Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie gdzie 

omawiane były zmiany do budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2019, zmiany do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2019-2033, budżet na rok 

2020, Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2020-2033, opiniowano projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję.  

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Wiesław Feliniak  

przekazał, iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

 

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska 

przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz. Posiedzenie poświęcone 

było analizie i opiniowaniu projektu uchwały w sprawie ustanowienia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2020, a także rozpatrywaniem pism skierowanych do Komisji – dotyczyły one głównie 

spraw mieszkaniowych. Z posiedzenia sporządzono wniosek do Burmistrza, który dotyczył 

pozytywnej opinii w sprawie ww. projektu uchwały, a także wniosek do Rady Miejskiej, 

który dotyczył powołania doraźnej Komisji Mieszkaniowej, która zajęłaby się szczegółowym 

rozpatrywaniem złożonych wniosków.   

5)  Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński Jerzy 

przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż 

w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz. Tematem było rozpatrywanie pism 

skierowanych do Komisji. Pisma dotyczyły wykupu mieszkań. Ponieważ Rada Miejska nie 

podjęła uchwały w sprawie wyprzedaży majątku komunalnego, Komisja uznała pisma za 

bezzasadne.     

7) Przewodniczący doraźnej Komisji Statutowej – radny Stempczyński Jerzy przekazał, iż           

w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz. Celem posiedzenia było zapoznanie                    

z projektem nowego Statutu Miasta i Gminy Chodecz, gdyż obowiązujący jest sprzed wielu 
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lat i trzeba go dostosować do obowiązujących przepisów. Komisja Statutowa przygotuje wraz 

z radcą prawnym Panią Dorotą Grabczyńską projekt nowego Statutu, który miejmy nadzieję 

na początku przyszłego roku przedłożymy Radzie do uchwalenia.   

Dyskusji nie było. 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta              

i Gminy Chodecz na rok 2019. 

 

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2019 poprosiła Panią 

Skarbnik. Danuta Nowakowska udzieliła informacji, iż w toku realizacji budżetu dokonuje się 

następujących zmian: zmniejszenie zadań inwestycyjnych na łączną kwotę 2.000.000 zł.             

W związku ze zmniejszeniem planu wydatków o łączną kwotę 2.024.000 zł. ustala się 

nadwyżkę budżetową w kwocie 1.949.566 zł., która zostanie przeznaczona na spłatę 

zaciągniętych w poprzednich latach kredytów i pożyczek. Pozostałe zmiany w planie 

finansowym w zakresie dochodów zgodnie z przewidywanym wykonaniem. Na tym Pani 

Skarbnik zakończyła. Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. 

Radna Michalak Beata przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Pytań radni nie 

mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XV/104/19 

została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2019-2033. 

 

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały zmieniającej            

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2019-2033 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Nowakowska poinformował, iż zmiany polegają na 

zmniejszeniu wydatków do kwoty 37.280.562,82 zł. jak i również na zmianie realizacji zadań 

inwestycyjnych na łączną kwotę 10.904.727,00 zł. Nadwyżka budżetowa, kwota 1.949.566,00 

zł. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Radna Michalak Beata 

przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 

11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XV/105/19 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 

2020. 

 

             Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią 

Nowakowską Danutę o przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. Pani Skarbnik 

wyjaśniła, iż budżet na 2020r. otrzymał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej i 

kształtuje się w następujący sposób: ogółem planowane dochody w kwocie 31.106.874 zł. z 

czego dochody własne: podatek rolny – planowana kwota 670.000 zł., w tym od osób 

prawnych 70.000 zł., od osób fizycznych 600.000 zł. Podatek od nieruchomości – planowana 
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kwota 2.540.000 zł., w tym od osób prawnych 1.100.000 zł., od osób fizycznych 1.440.000 zł. 

Podatek leśny – planowana kwota 62.500 zł., w tym od osób prawnych 60.000 zł. i od osób 

fizycznych 2.500 zł. Podatek od środków transportowych – planowana kwota to 94.984 zł., w 

tym od osób prawnych 54.984 zł., od osób fizycznych 40.000 zł. Opłata targowa 20.000 zł., 

opłata skarbowa 20.000 zł., podatek od czynności cywilnoprawnych 150.000 zł. Podatek od 

spadków i darowizn 20.000 zł. Podatek opłacany w formie karty podatkowej 4.000 zł. Opłata 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 750.000 zł., pozostałe dochody z tytułu opłat 

956.350 zł., wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 95.000 zł., 

dochody z tytułu najmu oraz świadczonych usług 253.522 zł. Udziały w podatkach: 

planowane dochody zgodnie z podaną informacją Ministerstwa Finansów: podatek 

dochodowy od osób fizycznych w kwocie 3.612.095 zł., podatek dochodowy od osób 

prawnych 70.000 zł. Subwencje ogólne i dotacje celowe: subwencja wyrównawcza 3.960.442 

zł., subwencja oświatowa 4.413.956 zł., część równoważąca subwencji 13.957 zł. Dotacje 

celowe na prace zlecone i własne administracji rządowej w zakresie: opieka społeczna i 

rodzina 7.286.600 zł., administracja publiczna 69.300 zł., dotacja z Krajowego Biura 

Wyborczego 1.400 zł. Dochody majątkowe: dotacje na zadania inwestycyjne 3.074.460 zł., 

dotacje pochodzące ze sprzedaży 2.000.000 zł. Dochody z tytułu dotacji celowych z powiatu 

na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień j.s.t. 88.308 zł. Wydatki budżetowe 

planuje się w kwocie 28.892.839 zł. w tym wydatki majątkowe na inwestycje w kwocie 

4.858.000 zł. Wydatki bieżące planowano zgodnie z potrzebami funkcjonowania jednostek 

budżetowych gminy tj. Urząd Miasta i Gminy w Chodczu, Szkoła Podstawowa im. Tadeusza 

Kościuszki w Chodczu, Przedszkole samorządowe w Chodczu, Żłobek Samorządowy w 

Chodczu, Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Chodczu, Miejsko Gminna 

Biblioteka Publiczna w Chodczu. Wydatki bieżące w tym: wynagrodzenia osobowe i składki 

od nich naliczane: 7.906.132 zł., obsługa długu publicznego 740.000 zł., dotacje udzielone 

232.000 zł., świadczenia na rzecz osób fizycznych 8.616.521 zł., wydatki na działalność 

statutową 5.772.386 zł., wydatki na programy 7.800 zł. Razem 24.034.839 zł. Wydatki na 

zadania inwestycyjne 4.858.000 zł. Ogółem planowane wydatki na 2020 rok stanowi kwotę 

28.892.839 zł. W roku 2020 planowana kwota spłat kredytów i pożyczek to 2.214.035 zł. 

Uchwała budżetowa stanowi fundament prawidłowego zarządzania finansami gminy. Na tym 

Pani Skarbnik zakończyła. Następnie o opinię została poproszona Komisja Budżetu                        

i Finansów. Radna Michalak Beata przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni 

pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała 

Nr XV/106/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                   

i Gminy Chodecz na lata 2020-2033. 

 

                     Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Skarbnik. Pani Danuta Nowakowska poinformowała, iż zgodnie                     

z przedłożonym projektem uchwały budżetowej Wieloletnia Prognoza Finansowa została 

opracowana na lata 2020-2033, na okres na jaki mamy dług do spłaty. W uchwale tej 

przedsięwzięcia są określone na lata 2020-2022. Rok 2020 jest zgodny z tym co przedstawia 

uchwała budżetowa. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja 

Budżetu i Finansów. Opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca 
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odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 

11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XV/107/19 została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Gminnego Programu Profilaktyki                             

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020.  

 

                 Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały 

poprosiła Panią Katarzynę Jóźwiak. Kierownik MGOPS w Chodczu poinformowała, iż 

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                     

i Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Zgodnie 

z art. 4¹ ust. 1, 2 ustawy z dnia 26 października 1982 roku o wychowaniu w trzeźwości                   

i  zgodnie z art. 10 ust. 2 i 3 przeciwdziałaniu alkoholizmowi do zadań własnych gminy 

należy prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych i narkotykowych. Realizacja ww. zadań prowadzona jest w formie gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych uchwalanego corocznie 

przez radę gminy. W odniesieniu do art. 10 ust. 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005 roku                      

o przeciwdziałaniu narkomanii niniejsza uchwała zawiera również program przeciwdziałania 

narkomanii na terenie Miasta i Gminy Chodecz. Na realizację zadań są przeznaczone środki 

uzyskiwane z tytułu wydawanych zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, które określa 

plan finansowy. Gminny program na rok 2020 został opracowany zgodnie z ww. 

obligatoryjnymi zadaniami oraz potrzebami występującymi na terenie gminy. W świetle 

powyższego podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok jest 

zasadne. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Obywatelska           

i Ochrony Środowiska. Przewodnicząca Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż opinia Komisji 

jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XV/108/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Miasto Chodecz na rok szkolny 2019/2020.    
                   

                     Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  

poprosiła Łukaszewicz Darię. Pani Daria poinformowała, iż w związku z Ustawą z dnia             

16 października 2019r. o zmianie ustawy Prawo oświatowe oraz niektórych innych ustaw 

(Dz.U. z 2019r. poz.2248) zmianie ulegają zasady zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci 

niepełnosprawnych oraz do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają 

rodzice. Zgodnie z zapisem art.39a ust.3 w/w ustawy, średnią cenę jednostki paliwa w gminie 

określa na każdy rok szkolny rada gminy, w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki 

paliwa w gminie. Do wyliczenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok szkolny 

2019/2020, przyjęto średnie ceny paliw: autogazu, oleju napędowego i benzyny w okresie od 

dnia 01 września 2019r. do dnia 30 listopada 2019r. na stacji paliw w Chodczu. Mając na 

uwadze powyższe, konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Miasto i Gmina Chodecz, w roku szkolnym 2019/2020. O opinię została  
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poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Opinie była pozytywna. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XV/109/19 

została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 Interpelacje i zapytania  radnych. 

 

       Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad. 11 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

     

          Obecna na sesji Pani podjęła temat wysokości czynszów mieszkalnych, chodziło 

głównie o mieszkania w Strzygach. Poruszona była też kwestia niedawnego pomiaru 

mieszkań. Obecni na sesji mieszkańcy mieszkań komunalnych w Strzygach nie zgadzali się           

z aktualnymi pomiarami mieszkań. Pani Kwiatkowska Ewa Przewodnicząca Komisji 

Obywatelskiej i Ochrony Środowiska poinformowała, iż z ostatniego posiedzenia Komisji 

został skierowany wniosek do Burmistrza o powołanie doraźnej Komisji Mieszkaniowej, 

która będzie rozpatrywała wnikliwie wszystkie wnioski dotyczące gospodarki mieszkaniowej. 

Przewodnicząca poinformowała, iż jeśli chodzi o różnice w pomiarach mieszkań to będzie to 

zgłoszone odpowiednim pracownikom merytorycznym Urzędu i będę oni jeszcze raz 

dokładnie wymierzać mieszkania w obecności zainteresowanych, którzy zgłaszali 

nieprawidłowości. Także Burmistrz udzielił odpowiedzi, iż jeśli chodzi o upomnienia 

dotyczące płatności w czynszach, to tak jak w każdym przypadku czy jest to opłata 

śmieciowa, czy np. podatek można złożyć wniosek o rozłożenie na raty i będzie rozpatrzony 

na pewno pozytywnie. Kwestie niezgodności metrażowych są do wyjaśnienia. Po Nowym 

Roku pojedzie do mieszkań komisja, która ponownie przemierzy mieszkania i będzie to 

pomiar ostateczny. Odnośnie umów dotyczących czynszu za mieszkania Burmistrz 

poinformował, że do tej pory były one zróżnicowane, zawierały różne, indywidualne treści. 

Dlatego od tego roku gdzie była przeprowadzona inwentaryzacja zasobu mieszkaniowego 

została podjęta zgodnie z przepisami obowiązującymi uchwała o zasobie mieszkaniowym             

i radni ustalili stawki czynszu za m2 od każdego mieszkania i każdy w gminie ma teraz 

stawkę jednolitą.  Panie podjęły jeszcze dyskusje na temat drogi do pałacu w Strzygach. 

Sprawa będzie rozpatrzona przez Komisję Rolną i Infrastruktury Technicznej. Padło jeszcze 

pytanie od mieszkanek Strzyg, czy jako wspólnota mogą mieć wspólne kosze na śmieci. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi, iż zgodnie z ustawą wspólnoty mogą istnieć tylko tam, gdzie 

są zawiązane. Budynek, który zamieszkują jest własnością gminy i to nie jest wspólnota. 

Aktualnie obowiązująca ustawa nakłada obowiązek segregacji odpadów komunalnych 

każdemu mieszkańcowi.  

          Przewodnicząca Samorządu Mieszkańców spytała, czy w ostatnich dniach były jakieś 

informacje odnośnie modernizacji ulicy Alei Zwycięstwa. Burmistrz udzielił odpowiedzi, iż 

na podstawie posiadanych przez niego informacji, to ta przebudowa nie jest planowana na 

2020r., natomiast planowana jest budowa chodnika przy drodze powiatowej od skrzyżowania 

w kierunku Pyszkowa na odcinku około 1200 m.  Natomiast Pani Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poinformowała, iż przyszło pismo do Przewodniczącego Komisji Rolnej od Pana 

Wicestarosty, w którym informuje, że chce nam tą drogę zrobić, naprawić czy 

wyremontować, zrobić zakola do parkowania, co nas niezmiernie ucieszyło. Odpisaliśmy, że 

będziemy wspierać, pomagać Panu Wicestaroście w tych działaniach. Natomiast później Pan 

Wicestarosta poinformował, że chyba nie chcemy tego, ponieważ jako radni uchwaliliśmy iż 

będziemy budować chodnik do Centrum Kształcenia Powiatowego. Uzasadniliśmy, że jest to 
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całkiem odrębna inwestycja, niemniej jednak zostało to inaczej odebrane. Burmistrz po raz 

kolejny udzielił informacji, że radni w odpowiednim czasie podjęli uchwałę na sfinansowanie 

projektu chodnika z Chodcza do Powiatowego Centrum Kształcenia, które mieści się przy 

drodze wojewódzkiej i to zostało sfinansowane, przeznaczyliśmy na ten cel 30 000,00 zł. Ta 

inwestycja jest w pasie drogowym Zarządu Dróg Wojewódzkich czyli podlega Urzędowi 

Marszałkowskiemu. Jeżeli chodnik będzie budowany, to w pasie drogowym                                

i prawdopodobnie za pieniądze Urzędu Marszałkowskiego. Gmina ma w tym swój wkład, a 

mianowicie sfinansowanie projektu i to wszystko. Starostwo Powiatowe we Włocławku nie 

będzie prawdopodobnie finansować tej inwestycji w przyszłości, a na pewno ta inwestycja nie 

jest ujęta w budżecie Powiatu Włocławskiego na 2020 rok.  

      Przewodnicząca Samorządu Mieszkańców zaproponowała żeby zorganizować i zaprosić 

na spotkanie dotyczące przebudowy Alei Zwycięstwa Pana Starostę i Wicestarostę łącznie             

z Przewodniczącym Rady Powiatu celem publicznego wypowiedzenia się co do omawianego 

tematu. Na tym dyskusję zakończono.       

        

 

Ad. 12  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

           Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XV sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja 

zakończyła się o godz. 14:10. 

 

 

                                                                                                      Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 

 

 

 

 

 

 

 

Uwagi: Ze względu na nagłą awarię programu nagrywającego, sesja nie została nagrana.  

 

 

 

 

Sporządziła: 

Łukaszewicz Daria 

   


